
Referat fra bestyrelsesmøde afd.7 Engparken 13-12-22 

Afbud : Gitte og Helle 

Dagsordenen godkendt 

Godkendelse af referat fra forrige bestyrelsesmøde. 

Udsat til næste gang. 

Fremad rettet sørger referenten for at printe referat til underskrivelse. 

Orientering fra formanden 

Forhøjelse at varme priser. 

Da der er varslet forhøjelse af varme betalingen 1.-2.- 23, kan de beboer der  
normalt får penge tilbage ved varmeårets afslutning, vælge at kontakte 
boligselskabets administration for at få ændret deres a` conto beløb således de 
slipper for stigning, eller evt. få en mindre stigning end den varslede. 

 

Salg af Nr. Uttrup torv. 

Da der har været en del beboer der har været bekymret for, om det får betydning 
for afdelingens brug af parkeringspladserne bag butikstorvet, at det er solgt. 

Men ifølge af en tinglyst servitut 907052007-32712-76D har vores beboer brugsret 
til disse pladser. 

Seminar 

SHB afholder seminar for bestyrelses medlemmer 19. januar 2023. 

For nuværende er Pia, Svend Aage og Henny tilmeldt. 

Afd. 77  

Afd. 77 Enghaven har ønsket et kaffemøde med bestyrelsesmedlemmer fra afd. 7, 
for fremtidigt samarbejde.  

Det deltager vi gerne i, og afventer yderligere fra afd. 77. 

 

Kasserenen : Udsat da Helle var fraværende 



Repræsentantskabs medlemmer 

Da vi er ni i bestyrelsen og kun har 7 repræsenter i repræsentantskabet, plus en i 
organisationsbestyrelsen, vil der være et medlem som ikke er repræsenteret, 
hvordan vælger vi fremadrettet hvem der skal have disse pladser. 

Vi besluttede at ved fremtidige konstitueringer efter afdelingsmødet, besluttes der 

 hvem der skal sidde i repræsentantskabet. 

Anni Hansen indtræder i repræsentantskabet resten af denne valgperiode i stedet  

for Dorthe Hansen. 

Tysklands turen 

Det var en fin tur men kaos i butikkerne. 

Der overvejes om man skal tage af sted en hverdag i 2023 

 

Juletræstænding. 

Der var desværre ikke så stort et fremmøde, men de tilstedeværende have nogle  

hyggelige timer. 

Ærligt at der ikke var kordineret klart med ejendomsmesterkontoret således  

lyset på juletræet  først blev tændt denne dag. 

 

Evt :  

Beboer har ytret ønske om carporte, vedkommende må lave et forslag til  

Afdelingsmødet til efteråret 23.  

Vi vil foreslå vedkommende at skrive sig op til en garage. 

 

Dorthe Hansen udtræder af bestyrelsen 1.-4.-23, da hun fraflytter afdelingen. 

 

Næste møde 31.1.23   kl. 17.00  ( God jul og godt nytår til alle ) 



 

 

 


